

CATOREX



C'Vintage

Catorex trains the spotlight on its prestigious past with the C'Vintage collection whose classic lines take inspiration from a 1960s model. References to tradition continue in the form of the authentic vintage Schild AS 2063 movement that drives each one. Fully reconditioned and decorated, this rare calibre keeps time with great regularity thanks to a frequency of 21,600 vibrations per hour. The transparent case back discreetly draws attention to this unique attribute. The round case and pointed hands have prompted Catorex to propose four versions of the dial: blue, copper, anthracite and silver. Today, as in the past, the Swiss Jura brand signs each of its models with a "C" set discreetly on the winding crown. 499-piece limited series.

Movement	Automatic, calibre AS2063, 11½ lines, 21,600 vib/h, Incabloc shock protection, rhodium and circular grained finishes
Functions	Hours, minutes, seconds and date
Case	Polished stainless steel, 40 mm Domed and bevelled anti-reflective sapphire crystal Transparent back with 6 screws Water-resistant to 50 m / 5 ATM
Dial	Blue, copper, anthracite or silver with satin sunbrushed finish Steel applied hourmarkers and minute circle Hands and hourmarkers enhanced with Superluminova
Bracelet/Strap	Brown leather (blue and anthracite dials) or black leather (copper and silver dials) with buckle

CATOREX



C'Vintage

Catorex rend hommage à son passé prestigieux et propose la collection C'Vintage, dont les lignes très classiques s'inspirent d'un modèle datant des années 60'. Et les références à la tradition continuent. Le garde-temps est animé d'un mouvement Schild AS 2063 d'époque, une pièce rare entièrement reconditionnée et décorée. Ce cœur mécanique à remontage automatique se distingue notamment par sa fréquence de 21'600 alternances par heure, assurant ainsi une grande régularité. Tout en discrétion, comme pour mettre en valeur cet atout unique, le fond du boîtier joue la transparence. La forme ronde du boîtier comme les aiguilles pointues auront inspiré à Catorex quatre exécutions de cadran : bleu, cuivre, anthracite ou argent. Hier, comme aujourd'hui, la marque jurassienne appose sa signature sur chacun de ses modèles sous la forme d'un « C » couronnant discrètement le remontoir. Edition limitée de 499 exemplaires.

Mouvement	Mécanique à remontage automatique, calibre AS2063, 11½ lignes, 21'600 Alt/h, système Incabloc ; finitions rhodiées et perlées
Fonctions	Heure, minute, seconde et date
Boîtier	Acier inoxydable poli, 40 mm Glace saphir bombée dessus et dessous avec un biseau extérieur et traitée antireflet Fond transparent avec 6 vis Étanche à 50 m / 5 ATM
Cadran	Bleu, cuivre, anthracite ou argent, satiné soleil Minuterie et index en applique en acier Aiguilles et index enduits de Superluminova
Bracelet	Cuir brun (cadran bleu et anthracite) ou noir (cadran cuivre et argent) avec boucle à ardillon